

Dear Colleagues

I regret having to forward to you this letter by the CEO of the United Nations Pension Fund Mr Sergio Arvizu who is separating from the Organization.

A good man and a great manager who has conducted the Pension Fund and the Pension Board through the dire straights of the migration from an antiquated system full of deadly risks to a modern efficient, effective secure control and processing environment. He has done this under unwarranted attacks from people who do not understand our realities.

FAFICS, in the context of a normal and reasonable relationship between the benefit provider and its multiple stakeholders that attackers have termed "collusion", has continuously cooperated and supported the Fund and it will continue to do so in the future counting on the support of all of you. What collusion there can be between a pension fund and its beneficiaries?

We will continue to work tirelessly in support of the Fund as always.

Please join me in wishing Sergio all the best in his future endeavors. Also please inform your colleagues in your country.

Thank you and Best Regards.

Marco Breschi  
President

---

Chers collègues

Je regrette de devoir vous faire parvenir cette lettre du CEO de la Caisse des pensions des Nations Unies, M. Sergio Arvizu, qui quitte l'Organisation.

C'est un homme bon et un grand gestionnaire qui a dirigé la Caisse de Pension et le Comité mixte à travers les difficultés de la migration d'un système archaïque plein de risques vers un environnement de contrôle et de traitement moderne, efficace et sécurisé. Il l'a fait sous le feu d'attaques injustifiées de personnes qui ne comprennent pas nos réalités.

Dans le contexte d'une relation normale et raisonnable entre le fournisseur de prestations et ses multiples parties prenantes que les agresseurs ont qualifié de " collusion ", la FAAFI, a continuellement coopéré et soutenu la Caisse et continuera de le faire à l'avenir en comptant sur le soutien de vous tous. Quelle collusion peut-il y avoir entre un fonds de pension et ses bénéficiaires ?

Nous continuerons de travailler sans relâche à soutenir notre Fonds de pensions, comme toujours.

Je sais que vous vous joindrez à moi pour souhaiter bonne chance à Sergio dans ses futures entreprises.

Veuillez également informer les collègues dans votre pays.  
Merci et meilleures salutations.

Marco Breschi  
Président